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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Gáz van Dunaújvárosban a gázáremelés miatt." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánunk benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .
Kérdésünkre válaszát írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úri

A szocialisták azt ígérték, lassan mondták, hogy megértsük : „Nem lesz gázáremelés!" 2002 .
óta a szociálliberális kormány folyamatosan emelte a gáz árát, amely lassan a csillagos eget
verdesi. Gyurcsány Ferenc kijelentette, a gázáremelés nem érinti a lakosságot, mert azt a
kisfogyasztóknak kompenzálja a kormány .

2005 . szeptember 27-én a DUNAFERR Rt vezérigazgatójának kezdeményezésére
megbeszélést folytattak a város szocialista és Fideszes országgyűlési képviselői . A
vezérigazgató úr előadta, hogy a kormány és az Ön által vezetett minisztérium a lakossági
gázártámogatást felfüggesztette, így a társaság 400 millió forint gázárkompenzációtól esett el .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tisztelettel kérjük, hogy válaszoljon az alábbi kérdéseinkre :

1 . Amennyiben a részvénytársaság azon állítása igaz, és bizonyítani tudják, hogy a
megvásárolt földgáz mennyiséget szinte teljes mértékben a lakossági igények
kiszolgálására fordítják, akkor meddig tartják vissza a 22 ezer lakást, és az ebben élő
közel 50 ezer embert érintő támogatást?

2. Amennyiben a DUNAFERR fenti állítása cáfolható, kérjük, hogy tárgyszerű indokait
közölje velünk, mert az eddigi 400 millió forintos elvonás a szolgáltató álláspontja szerint
mintegy 70 %-os hódíj emelést vonhat maga után!

Dunaújváros, 2005 . szeptember 28 .

Grsrággyfilás Hivatala
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